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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Dr. Pintér Sándor Belügyminiszter Úrhoz :

címme
„A megkülönböztető jelzést használó állami autókról”

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy lakossági megkeresés kapcsán, a következő téma iránt szeretnék érdeklődni jelen írásbeli
kérdésemben. A lakossági észrevétel szerint, az utóbbi időben nagyon megszaporodtak a
megkülönböztető jelzést használó állami autók.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- Ma mennyi gépjárműven jogosultak használni megkülönböztető jelzést az állami szférában?
- Kik jogosultak megkülönböztető jelzés használatára?
- A kérdéses adatok az utóbbi évek vonatkozásában milyen mértékben változtak ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . október 10 .

r. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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